

268. 日本銀行貸出金 (政府貸上金、普通貸付金) 貸付金

Table with columns for Year (年次), Government Loans (政府貸上金), and General Loans (普通貸付金). It includes sub-columns for Total Loans (總貸付高), Year-end Balance (年末残高), and Foreign Exchange (外國爲換貸付金).

269. 日本銀行諸手形 (割引手形、送金手形、代金取立手形) 自明治三十二年至同四十五年大正元年

Table showing Japanese Bank Instruments (割引手形, 送金手形, 代金取立手形) from 1901 to 1915. Columns include Year (年次), Discount Instruments (割引手形), Remittance Instruments (送金手形), and Cash Collection Instruments (代金取立手形).

270. 道府縣日本銀行諸手形 (割引手形、送金手形、代金取立手形) 明治四十四年

Detailed table for Prefecture-level Japanese Bank Instruments (道府縣) in 1911, categorized by region (e.g., 本州, 四國, 九州).

年末残高抵當別及割引手形 自明治三十二年至同四十五年大正元年

Table showing Year-end Balances by Collateral Type (年末残高抵當別) and Discount Instruments (割引手形) from 1901 to 1915. Columns include Total (合計), General Loans (普通貸付金), and Discount Instruments (割引手形).

270. 道府縣日本銀行諸手形 (割引手形、送金手形、代金取立手形) 明治四十四年 續

Continuation of Prefecture-level Japanese Bank Instruments (道府縣) in 1911, listing specific prefectures and their instrument counts.

代金取立手形ハ日本銀行本支店及出張所所在地別ナリ